

**PANGARUH BIAYA PENDIDIKAN KANA MINAT NEURASKEUN
PAGURON LUHUR KA SISWA SMA PGRI 1 BANDUNG**

Ku,

Celine Megawati Sihaloho

185020010

RINGKESAN

Tujuan tina ieu panalungtikan nya éta pikeun mikanyaho (i) sabaraha kamampuh siswa kelas XI IPS SMA PGRI 1 Bandung dina nyumponan waragad paguron luhur (ii) sabaraha minat pikeun nuluykeun paguron luhur di kelas XI IPS SMA PGRI 1 Bandung (iii) pangaruh signifikan pendidikan biaya kana minat siswa pikeun nuluykeun paguron luhur kelas XI IPS SMA PGRI 1 Bandung. Méthode panalungtikan anu digunakeun nyaéta pendekatan kuantitatif kalawan méthode survéy kalawan sampel 77 siswa kelas XI IPS di SMA PGRI 1 Bandung. Hasil panalungtikan nya éta: (i) jawaban réspodén 3,62 Ieu nuduhkeun kamampuh siswa kelas XI IPS SMA PGRI 1 Bandung dina nyumponan waragad paguron luhur anu niléy alus atawa mampuh nyumponan waragad anu leuwih luhur. atikan kalawan pernyataan réspodén yén jawaban rata-rata aya dina kategori satuju. (ii) minat nuluykeun paguron luhur siswa kelas XI IPS rata-rata rata-rata 3,68, ieu nuduhkeun luhurna minat pikeun nuluykeun paguron luhur siswa SMA PGRI 1 Bandung. (iii) hasil panalungtikan nuduhkeun yén aya pangaruh anu signifikan tina biaya pendidikan dina minat neruskeun paguron luhur siswa SMA PGRI 1 Bandung. Hal ieu ditandaan ku nilai signifikan variabel biaya pendidikan, nya éta $0,000 < 0,05$ jeung nilai t -itung $10,201 > 0,227$, hartina variabel X mangaruhan variabel Y, hartina H_a ditarima jeung H_o ditolak. . Koéfisién determinasi (Adjusted R Square) nyaéta 58,1% hartina pangaruh waragad atikan kana minat neruskeun paguron luhur nyaéta 58,1%, sedengkeun sésana 41,9% dipangaruhan ku variabel séjén. Saran ti nu nulis saperti ieu di handap (i) pikeun sakola ieu panalungtikan dipiharep bisa méré asupan ka sakola pikeun méré pituduh jeung informasi boh ka siswa boh ka kolot ngeunaan pentingna atikan luhur. (ii) guru dipiharep bisa méré input ka guru pikeun ngaronjatkeun sumanget siswa jeung motivasi siswa kana pentingna paguron luhur. (iii) siswa dipiharep boga kasadaran ngeunaan pentingna neruskeun paguron luhur, (iv) pikeun panalungtik saterusna panalungtikan anu geus dilaksanakeun bisa dijadikeun bahan référénsi anyar jeung bisa dijadikeun référénsi pikeun panalungtikan kahareup.

Kecap Konci: Biaya Pendidikan, Minat Neraskeun Paguron Luhur.